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Fractie LEUC heeft de volgende vragen over "RV Evaluatie LEA 2016 en werkplan 2017 + 
RV Evaluatie VVE" 
  
LEA evaluatie 2016 en werkplan 2017: 
1. Vanwaar moeten er nog steeds kosten (15.000 euro) voor (evaluatie) Windesheim 

worden gemaakt?  Wat valt er inmiddels nog te evalueren met Windesheim? Hoe 
noodzakelijk is dit? Wat levert dit concreet op? 

 
Dit is geen evaluatie van Windesheim.  
Het lectoraat van Windesheim evalueert de vier  verschillende programmalijnen van de Lea 
en verstrekt op basis van deze evaluatie adviezen aan de programmateams. Het levert een 
rapport op waar programmateams mee kunnen werken.  
 
2. Waarom legt het college het punt Werkprogramma duurzaamheid (technasium) ter 

besluitvorming voor in de duurzaamheidsnota en ter kennisname voor in de LEA met 
vaststelling begroting? (15.000) 

 
Er is een cross-over tussen de Lea het “Werkprogramma Duurzaamheid” Gepoogd is door 
de verwijzing in het uitvoeringsprogramma en de LEA de samenhang en verbinding te 
duiden.  
Besluitvorming over het project  “Stappenplan ontwikkelen voor doorgaande leerlijn op het 
thema duurzaamheid ligt voor bij de nota  uitvoeringsplan duurzaamheid” ‘ € 15.000 en het 
project Samenwerking technasium bedrijfsleven € 15.000 in het werkprogramma Lea 2017.  
 
3 Om welke reden wordt voor de LEA-conferentie voor 2017 een bedrag begroot dat twee 
keer zo hoog ligt (10.000 euro) dan de uitgaven van 2016? 
 
Bij de uitvoering van de Lea-conferentie 2016 is geen gebruik gemaakt van externe sprekers. 
Mogelijk dat dit in 2017 wel het geval zal zijn.  
 
4 Waarvoor is in 2017 5.000 euro budget voor communicatie diversen noodzakelijk? 
 
Bij de LEA zijn een groot aantal verschillende partners betrokken. Een beperkt budget 
communicatie is noodzakelijk om de website in de lucht te kunnen houden en noodzakelijke 
kosten rond communicatie te dekken. 
 
 



5 Is de subsidieaanvraag voor de beroepencampus door het MBO-college inmiddels 
gehonoreerd? (Verwachting november 2016) 
 
Ja, het rijk heeft de PPS TECHPACK FLEVOLAND gehonoreerd> 
 
6 Hoe noodzakelijk is het dat de gemeente Windesheim subsidieert voor een project 
(‘ondernemend gedrag als vaardigheid voor de 21ste eeuw’) gelet op de eerdere 
investeringen door de gemeente en het uitblijven van opleidingen in Lelystad? Welke 
zekerheid biedt Windesheim dat het project daadwerkelijk ondersteunend is bij de 
ontwikkeling van de boerencampus in Lelystad? 
 
De subsidie “ondernemend gedrag als vaardigheid voor de 21 ste eeuw, is door Windesheim 
aangevraagd bij het Nationaal Regieorgaan Praktijk Onderzoek op basis van de Kiem-
regeling. Het betreft hier dus geen subsidie van de gemeente Lelystad. 
In de brief van Windesheim d.d. 15 juli 2016 aan de gemeente Lelystad zijn de afspraken 
vastgelegd over de inzet van Windesheim in Lelystad. Active betrokkenheid bij de 
beroepencampus valt binnen het kader van deze afspraken.  
 
Evaluatie voor- en vroegschoolse educatie (VVE) 
7 wij streven ernaar zo veel mogelijk kinderen gelijke kansen aan deelname in het onderwijs 
te bieden. Dat kan alleen op effectieve wijze, als er geen sprake is van taalachterstanden.” 
De Schakelklas voor Kleuters houdt er echter na 10 jaar mee 
op. http://www.omroepflevoland.nl/nieuws/143699/lelystad-doek-valt-voor-schakelklas-voor-
kleuters#reacties Welke invloed verwacht de gemeente hiervan? Op welke wijze kan dit 
worden opgevangen? Met welke budgetten kan hiervoor verschoven worden. 
 
Bij raadsbesluit over de nota Verder Jongleren van 2015 heeft de raad besloten de vve-
schoolbesturen opdrachtgever te maken voor de uitvoering van de prestatieafspraken  zoals 
neergelegd in de nota Jongleren. De vve-scholen krijgen voor 2017 een budget van ruim 
35.000 euro per school. Schakelklas maakt daarvan onderdeel uit. De scholen zijn er niet in 
geslaagd hiervoor afspraken te maken met Flevomeer bibliotheek. Daarom zullen de scholen 
de Schakelklas op een andere manier uitvoeren. Het is dus niet zo dat Schakelklas verdwijnt, 
maar wel dat deze niet meer geleverd wordt door Flevomeer Bibliotheek. Wij verwachten dat 
de scholen het niveau van het  extra taalonderwijs op gelijk niveau houden als tot nu toe. Wij 
beschikken niet over budgetten waarmee geschoven zou kunnen worden. 
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